

CYBEX excellence

多功能拉力器

CABLE COLUMN



VR | 3

CYBEX®



1
依賴式及固定平面
定位的滑行動作
Dependent fixed-plane
motion



2
軸傳動驅動系統
The Belt Drive System

產品編號： Product Code：	12220
機身及標準鐵餅重量： Machine weight with standard weight stack：	825 (lbs)/ 374公斤(kgs)
機身及特重鐵餅重量： Machine weight with heavy weight stack：	885磅 (lbs)/ 401公斤(kgs)
尺寸(長x闊x高)： Dimensions(LxWxH)：	132x110x233厘米(cm)

訓練規格 Training specifications：

- 22 個可調節的拉力位置
- 雙重把手可進行不同類型的運動
- 使用所有把手可進行 2:1 阻力模式
- 使用單一把手可進行 4:1 阻力模式之高速訓練
- 使用單一把手時最少要有 2.5 磅阻力
- 最大的阻力為 152.5 磅
- 22 adjustable pulley positions for maximum versatility.
- Dual handles for added training variety
- 2:1 resistance mode when used with both handles.
- 4:1 resistance mode when used with single handle is ideal for high speed training.
- 2.5 lb minimum effective resistance when used with single handle.
- Maximum effective resistance of 152.5 lbs



特點

Features

多功能拉力器 CABLE COLUMN

- 省地方，佔地面積少但可進行多種運動。
- 依賴式及固定平面定位的滑行動作，確保用者平穩安全地使用。
- 機身設計簡約、時尚，高度適中，上端的組合簡單易用。
- 軸傳動驅動系統提供準確、順暢的阻力，亦易於保養。
- 隱蔽式鐵餅架結構，並設有鐵餅緩衝器，保護用者或旁觀者以免受到鐵餅之碰撞或弄傷。設計已通過「美國材料試驗協會」及歐洲的標準，安全可靠。
- 第二代旋鈕式重量調節系統，只需輕扭調節器，便可每次遞增或減5磅(2.5公斤)，無需推置或摘除，比傳統的推置式調節更安全簡捷。
- 機身附有使用說明及操作指示圖。
- **Space Saving** with more efficient foot print.
- **Dependent fixed-plane motion** ensures maximum ease of use and security.
- **Elegant Architecture** creates uniform design with low profile and less overhead clutter, visually compliments facility space.
- **The Belt Drive System** provides smooth feeling, minimizes and simplifies maintenance.
- **Enclosed weight stacks** which comply with ASTM and EN standards help shield bystanders and users from inadvertent contact with the moving weight stack, creating a safer workout environment.
- **The Second Generation Twist Select Increment Weight System** allows user to adjust the weight 5 pounds (2.5kg) at a time with a simple turn of the knob - nothing to slide, drop or lose.
- **High contrast three-color placards** use straightforward language and pictures for easy-to-read instructions.